
Formandsberetning for 2021 til Repræsentantskabsmøde marts 2022 

 

Marts 2021 – Møde med Vejdirektoratet omkring støj fra Silkeborgmotorvejen. 
På programmet var støjværn, støjsvag asfalt, jordvolde, støjgrænser. Konklusion = ingen udsigt til 

støjdæmpning med begrundelsen ”for få støjplagede indbyggere og for lav støj”. 

 

August 2021 - Høringssvar til forslag til temaplan, arealer til alle boligtyper, området øst for 

Stillingvej 
På programmet var: 

• Ønske om helhedsplan for hele området 

• Ønske om tidlig borgerinddragelse      

• Diskussion/afklaring af ”En stor by eller 2 adskilte byer” (Harlev og/eller Ny Harlev)? 

• Planer med Stillingvej, støjdæmpning, adgangsveje, og mulighed for en hel ny løsning 

• Station med adgang til letbane/jernbane 

• Indtænkning af flere institutionspladser og aktiviteter for borgere i alle aldersgrupper 

• Bæredygtighed, biodiversitet, grønne områder og skov 

• Sammenhængende stisystemer 

 

September 2021 - Høringssvar til Boligområde ved Tåstrupvej i Harlev syd, 
Indholdet i høringssvaret var overordnet: 

• Generelt, ønske om parcelhusgrunde og institutionspladser 

• Støjforhold, støj fra Stillingvejen 

• Bæredygtigt boligbyggeri 

• Opholdsarealer og beplantning 

• Veje, stier og parkeringsarealer 

• Station med adgang til letbane/jernbane 

 

Oktober 2021 – Besigtigelse med Aarhus Kommune 
På programmet var  

• Prioriteringer 

• Cykelstier og rundkørsler 

• Fartbegrænsninger, nye rekreative stier 

 


